
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 01/2022

Aika: 12.1.2022, klo 9.15

Paikka: Tietotekniikan talo A106, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora (poistui kohdassa 15)

Juho Alin (saapui kohdassa 15)

Julia Sippala

Laura Puusola

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi (poistui ja palasi kohdassa 10)

Tuukka Pallonen

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 9.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Rebekka Sihvola ja Milja Parviainen.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 8.5 N-vastaavat toimihenkilöviran nimen muuttaminen ja

siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Iida ilmoitti, että kokouseväänä on popcornin ja juuston makuisia riisikakkuja sekä tummia

viinirypäleitä ja mandariineja.

6. Fiiliskierros
Julia: Unirytminsiirto-operaatio meneillään ja aamutapaamisista johtuvat aikaiset

heräämiset auttaa. Vietti puolet lomasta karanteenissa, minkä takia luki ja katsoi kaikki

Harry Potterit sekä Harry Potter reunionin.

Rahim: Uudelleenasettumista koulunkäyntiin ja Aalto-meisinkiin. Takana on kiva ja

rauhallinen joululoma. Katsoi myös Harry Potter reunionin.

Iida: Arkeen palattua saanut korjattua lomalla vinksahtaneen unirytmin. Lukenut kirjoja ja

toivoo innon säilyvän. Kiva palata arkeen.



Ruusu: Nukkui joululomalla niin paljon, että tuntuu kuin ei tarvitsisi enää nukkua ikinä.

Nukkunut lähipäivinä 5 tunnin yöunia.

Laura: Kuuluu hirveen hyvää, muiden tapaan palautellut pikkuhiljaa unirytmiään arkeen.

Takana on super rentouttava loma, laski päivät ja katsoi Netflixiä illat.

Tuukka: Oli koko loman töissä, mutta on silti tosi rentoutunut.

Milja: Nukkumisen kanssa ei mitään ongelmia, mistä on kiitollinen. Arkeen on ollut kiva

palata ja toivoo, että into säilyy.

Soitettiin Juholle. Puhelimesta kuului kiroilua. Juho saapunee pian paikalle.

Rebekka: Heräsi aamulla hyvin mielin, droppaa varmaan pari kurssia. Katsoi myös Harry

Potter reunionin lomalla, oli hieno.

Inkeri: Hyvä fiilis siihen nähden, että on ollut kipeänä. On kuitenkin toiveikas, että pahin

on ohi. Ilmassa vähän stressiä kurssien alun seurauksena, kursseihin nimittäin lukeutuu

kandin kirjoittaminen. Aloittaa työt maanantaina, takana kiva loma.

Ullis: Heräsi kuudelta, 1h 15min ennen herätystä, ja aloitti päivän. Tällä hetkellä hyvä ja

innokas fiilis kaikesta.

Juho: Eiköhän tämä tästä parane.

Siirryttiin kohtaan 15.

7. Hyväksyttävät laskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-Business Oy Joulukuun Namubuffan lasku 200€ Hyväksytty

AYY Rantasauna iso puoli 9.12.2021 300€ Hyväksytty

Ulrica Bladh

Digikukan serveri (eräpäivä menee ennen ku

voidaa hyväksyy ja Juho saa oikeuden

maksaa)

3,71 € Hyväksytty

Milja Parviainen Athene Flickr vuosimaksu 65,88 € Hyväksytty

Alessa Aila Namubuffan täyttö 138,17 € Hyväksytty

Ulrica Bladh
Nimenkirjoittajien muutosilmoitus

yhdistysrekisteriin
20,00 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Olkkarille sakset ja hylly killalle 140,90€ Hyväksytty

Kaksi ensimmäistä laskua menevät viime vuoden kirjanpitoon.

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei uusia jäsenhakemuksia.



8.2. Toimintasuunnitelma ja budjetti
Ullis ja Juho työstävät ohjeita toimintasuunnitelman ja budjetin luontia varten

ja ruvetaan väsäämään parin viikon päästä. Sekä toimintasuunnitelman että

budjetin täytyy olla valmiit kaksi viikkoa ennen vuosikokousta, joka järjestetään

tänä vuonna todennäköisesti maaliskuun alussa.

8.3. Testamentit
Rahim, Laura, ja Rebekka ja Ruusu eivät ole vielä saaneet testamentteja

edeltäjiltään. Tänä vuonna ensimmäistä kertaa tehty hallitustestamentti

annetaan toivottavasti piakkoin.

8.4. Uusien toimihenkilöiden nimittäminen (PikkuIE, Yrityssuhdetoimikunta,
OLOhuonetoimikunta, Vuosijuhlatoimikunta, Kulttuuritoimikunta, ABInat,
Somettajat, Kukan toimittajat, taittajat ja digiloikkaajat, Ulkosuhdetiimi,
Lukkarit, Laulukirjatoimikunta, TEK-kiltayhdyshenkilö, Valokuvaaja,
Kirjastotäti, Yhdenvertaisuusvastaavat)
Nimitettiin toimihenkilöitä vuodelle 2022 Liite 1 mukaisesti.

8.5. N-vastaavat toimihenkilöviran nimen muuttaminen
Virassa toimivat Aarne, Elina ja Mea toivoivat viran nimen päivitettävän

“Kääpäkapteenistoksi”, englanniksi “Funghi Captains”. Päätettiin täten muuttaa

viran nimi toiveiden mukaiseksi.

8.6. Tilinkäyttöoikeuksien myöntäminen
Myönnettiin oikeus käyttää yksin Informaatioverkostojen kilta Athene ry:n

(1971299-9) tilejä (FIXXXXXXXXXXXXXXXX; FIXXXXXXXXXXXXXXXX)

seuraavalle henkilölle:

Juho Aleksi Alin  (180199-XXXX)

Oikeus käyttää tilejä säilyy seuraavalla henkilöllä:

Ulrica Ella-Maaria Bladh (291199-XXXX)

Tilinkäyttöoikeus poistetaan kaikilta muilta henkilöiltä.

8.7. AYY:n tilavuokrien sekä digikukan ja Procountorin kuukausimaksujen
maksaminen
Myönnettiin rahastonhoitajalle oikeus maksaa killan tilavuokria sekä digikukan

ja Procountorin kuukausimaksuja ilman hallituksen erillistä hyväksyntää.

8.8. Muutosilmoitus Patentti- ja rekisterihallitukselle
Muutosilmoitus on tehty ja tietoihin on päivitetty tämän vuoden hallituksen

jäsenet, puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja.



8.9.   Vuosikokous ja ponnet
Vuosikokous tapahtuu todennäköisesti maaliskuun alussa. Vuosikokouksessa

esitellään viime vuoden toimintakertomus ja tilinpäätös, ja tämän vuoden

toimintasuunnitelma ja budjetti. Kokouksessa voidaan hyväksyä myös

sääntömuutoksia.

Vuosikokouksessa esitellään viime kiltakokouksessa hyväksytyt ponnet. Iida

esitteli ponnet, joiden selvitysvastuut jaetaan tasan hallituksen kesken.

8.10. Hallituksen alkuvuoden workshopit
Alkuvuonna on tarkoitus järjestää erinäisiä workshoppeja killan toiminnan

kehittämiseen. Järjestetään jollakin kokoonpanolla workshopit mm.

touhutonnin launchaukseen, vuoden painopisteiden päättämiseen,

palautekyselyiden läpikäyntiin AH21 kanssa ja killanvaihdon suunnitteluun.

Workshopataan myös sääntömuutoksia erikseen koko porukalla, jotta kaikki

voivat muodostaa mielipiteensä ja saavat äänensä kuuluviin, ja perustetaan

sääntömuutostyöryhmä, johon osallistuu sekä AH21 että AH22 jäseniä.

8.11. Athenen talousohjeen läpikäynti
Käydään läpi seuraavassa kokouksessa.

8.12. Vuosijuhlaedustuksien korvauskäytännöt
Käydään läpi seuraavassa kokouksessa.

8.13. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä
9.1. Hallituksen Slack

Kiltahommista on tarkoitus keskustella pääasiassa Slackissa, jolloin asiat eivät

huku Telegramin viestien paljouteen. Keskusteltiin siitä, että kaikki

varmistaisivat heillä olevan Slackin ilmoitukset päällä virka-aikoina, jotta viestit

tulevat perille ja kommunikaatio rullaa.

9.2. Sähköpostilistat
Hallituksen sähköpostilistat on päivitetty ja toimarien listat päivitetään kunhan

yhteystiedot saadaan kerättyä.

9.3. Killan Google-kalenterin oikeudet
Lisätään oikeudet killan kalenteriin niille, jotka ne haluavat ja tarvitsevat, ja

kommunikoidaan selkeästi niille, joilla oikeudet ovat.



9.4. Sosiaalinen media
Killan tilien salasanat on vaihdettu uudelle vuodelle. Hallitus on lisätty

Facebook-ryhmään admineiksi ja oikeuksia Facebook-sivulle voidaan antaa, jos

niille on tarvetta.

Milja tapaa uuden sometiimin kanssa tammikuun aikana.

9.5. Killan nettisivut ja niiden päivitys
Sivuja päivitellään pikkuhiljaa. Uudet toimijat on päivitetty Hallitus ja

toimihenkilöt -sivulle.

9.6. Hallituksen ja toimihenkilöiden valokuvaus
Hallituksen valokuvaus tapahtuu alkuvuodesta ja toimihenkilöiden valokuvaus

tapahtuu mikäli valokuvaajilla on motivaatiota ottaa projekti työn alle.

9.7. Ilmomasiinan admin-tunnukset
Annetaan oikeudet niille, jotka niitä tarvitsevat ja poistetaan niiltä, jotka eivät

tarvitse.

9.8. Kukka
Kommunikaatiota Kukan toimituksen kanssa on herätelty.

9.9. Lunch Lottery
Lunch Lottery on korjattu vihdoin niin, ettei se enää arvo epäsuotuisia pareja ja

vuoden ensimmäiset parit on arvottu! Viestintäpäällikköön voi olla yhteydessä,

jos haluaa päivittää tietojaan.

9.10. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin siitä, kenelle luodaan @athene.fi-maileja. Lisäksi keskusteltiin IE:n

sitsitiedotuskanavan perustamisesta. Kanavalla voisi jakaa plasseja, laulujen

sanoja ja palautekyselyjä. Pohdittiin killan erinäisten TG-kanavien suurta

määrää.

Ruusu poistui 10.12.

Siirryttiin kokoustauolle 10.12.
Palattiin kokoustauolta 10.18.

Ruusu palasi 10.19.

10. Yhteisö
10.1. Yhteydenpito toimareihin – yhteystietojen kerääminen ja infoviesti

Toimareille on lähetetty yhteystietolomake, ja kaikki hallituslaiset ottavat

lähiaikoina yhteyttä vastuullaan oleviin toimareihin, jotta saadaan

kommunikaatioyhteys avattua.



10.2. Killan ja toimarien palautekyselyt
Viime vuoden hallitus lähetti sekä kiltalaisille että toimareille palautekyselyt

vuoden lopussa. Näitä tullaan purkamaan erillisessä workshopissa, ja ideana

olisi lähettää kerätyistä vastauksista kooste kiltalaisille sähköpostilla.

10.3. Muut esille tulevat asiat
-

11. Tapahtumat
11.1. Koronarajoitukset ja suositukset

Keskusteltiin siitä, minkälaiset killan tapahtumien järjestämiseen liittyvät

ohjeistukset ovat. Tällä hetkellä Aallon, AYY:n ja viranomaisten ohjeistusten

mukaan sisätapahtumat on kielletty.

Viestitään toimareille, että ulkona järjestettäviä tapahtumia, kuten luistelua

voidaan järjestää. Seurataan tapahtumajärjestämisessä viranomaisten

ohjeistuksia.

11.2. Killanvaihto 21.1.
Tapahtumaa pitää siirtää, sillä AYY:n tilat ovat kiinni. Keskusteltiin siitä, että

tarvittaessa toteutettaisiin viime vuonna onnistuneeksi koettu toimariralli,

jolloin toimarit tapaavat pienryhmissä ja suorittavat annettuja tehtäviä.

Workshopataan killanvaihdosta ensi viikolla ja suunnitellaan vaihtoehtoisia

toteutustapoja, Ullis doodlaa.

11.3. Megaskaba 2022
Megaskaba tapahtuu tänäkin vuonna! Rebekka ja Ruusu miittaavat tänään

aiheen tiimoilta Prodekon IE:tä. Kaikin puolin hieno spektaakkeli tulossa.

11.4. Yhteislähtö Pikkulaskiaiseen 10.2.
Ei ole vielä peruttu, mutta voi hyvin olla että tullaan perumaan. Yhteislähtö

Maanmittarikillan kanssa, mitä varten on varattu bussi. Ilmoittautuminen oli jo

viime vuoden puolella. Liput ovat saapuneet ja ovat hallituskaapissa.

11.5. Yhteislähtö Akateemisen Kyykän MM-kisoihin 12.2.
Ei ole vielä peruttu. Järjestetään yhteislähtö Automaatio- ja systeemitekniikan

killan kanssa. Kisoihin on hankittu Athenelle viisi joukkuelippua ja 24

jatkolippua, minkä lisäksi bussissa on tilaa kuudelle henkilölle. Ilmo avataan

todennäköisesti ensi viikolla.

11.6. Ystävänpäiväsitsit 17.2.
Tänä vuonna järjestetään Prodekon, Maanmittarikillan ja Fyysikkokillan kanssa.

Suunnittelu ei ole vielä alkanut.

11.7. AMS x Media x Athene -tapahtuma
AMS ja Media ovat innoissaan järjestämässä jotain yhteistä Athenen kanssa.

Ullis tapaa lähiaikoina AMS:n ja Median puheenjohtajien kanssa.



Mahdolliseksi yhteistapahtumaksi on pohdittu Metro Crawlia, ja viime kesän

yhteinen piknik koettiin menestyksekkääksi konseptiksi.

11.8. Kevään tapahtumat
18.3. tulossa kaverisitsit ja 1.4. väärinymmärrettyjen sitsit, TF mukana myös

tänä vuonna. 24.4. järjestetään killan viralliset sitsit ja 25.4. killan virallinen

sillis.

11.9. Muut esille tulevat asiat
Seuraillaan koronatilannetta ja toivotaan parasta.

12. Phuksi- ja ISOasiat
12.1. Ajankohtaiset asiat

Koululta ei olla saatu tietoa mahdollisista tammiphukseista, joten oletetaan että

niitä ei ole.

Laura ja Markus (ISOvastaava) miittaavat ISOhauista lähiaikoina.

13. MKV-asiat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Tammikuussa mahdollisesti aloittaneiden maisteriphuksien tilannetta pitää

selvitellä. Rahim tökkii Alessaa testamentista ja perehdytyksestä.

Myös MKV-ISOhakuja suunnitellaan lähiaikoina koko phuksisektorin voimin.

14. Yrityssuhteet
14.1. Tulevat yritystapaamiset

Tämän vuoden yhteistyösopimuksia on jo allekirjoitettu tai vähintään lähetetty

luonnosversioina. Megaskabasponssia selvitellään.

Lähitulevaisuuden excut on peruttu koronatilanteen takia.

14.2. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin kohtaan 16.

15. Opintoasiat
15.1. Hallopedit

Hallopedit on rekrytty tälle vuodelle. Tänä vuonna Athenea edustavat

Perustieteiden akateemisessa komiteassa (PAK) Inkeri (varajäsenenä Helena

Rautiainen). Informaatioverkostojen maisteriohjelman koulutusneuvostossa Inkeri,

(varajäsenenä Joel Juhela), Ullis, (varajäsenenä An Cong), sekä Helena

(varajäsenenä Sampo Rapeli). Perustieteiden kandidaattiohjelmien
koulutusneuvostossa Inkeri, (varajäsenenä Helena). Aarne Talvela toimii

varajäsenenä Perustieteiden opetuksen arviointitoimikunta SCITEC:ssä. Alli Kolho

taas toimii varsinaisena jäsenenä SCI:n Yhdenvertaisuus- ja laaturyhmässä.



Juho saapui 9.26.

15.2. Informaatioverkostojen koulutusneuvoston kokous 25.1.
Vuoden ensimmäinen kokous tapahtuu 25.1.

15.3. SCI-opisten yhteistyö
SCI:n kiltojen opintovastaavat ovat jo keskustelleet yhteistyöstä, ideoinnissa

mukana esimerkiksi tietopaketti opiskelijoiden oikeuksista ja

suurSCI-opintoasia TG-chat, jossa kiltojen opintovastaavat, puheenjohtajat ja

esimerkiksi TePsy-vastaavat voisivat kommunikoida. Ryhmän todellista

hyödyllisyyttä vielä vähän pohditaan. Palataan aiheeseen kun ekat tapaamiset

on pidetty.

15.4. Muut esille tulevat asiat
-

Inkeri poistui 9.31.
Siirryttiin kohtaan 7.

16. Muu toiminta
16.1. Yhteiset bädgeröintisessiot

Säännölliset “bädgeröinnit” eli viikottaiset yhteiset hommien tekemissessiot

ovat hyvä tapa saada kiltahommia eteenpäin porukalla. Tällä tavalla kokouksiin

voi jättää asioiden esittelyn ja päätöksenteon, kun bädgeröinneissä voi hyvin

suunnitella tapahtumia tai mouhota killan tulevaisuudesta porukalla. Näihin

osallistuminen on vapaaehtoista mutta suositeltavaa.

Vakiokokousaikadoodlen perusteella viikottaisiksi bädgeröintiajankohdiksi

ehdotettiin tiistaisin klo 14-18 ja keskiviikkoisin klo 10-12. Ullis varaa tilat näitä

varten.

16.2. HallituksenPerehdytysSessio
Päätettiin siirtää maaliskuun alulle koronatilanteen takia ja toivotaan, että

saadaan silloin järjestettyä.

16.3. Alkuvuoden hallitushengailut
Milja ottaa kopin helmikuun hengailun järjestämisestä.

16.4. Puhisvartit
Ullis on laittanut Slackiin viestiä puhisvarttien varauksesta. Jo iso osa on

varannut vuorot ja vastannut ennakkokyselyyn. Ullis kehotti loppujakin

varaamaan tuokion.

16.5. Hallituspinssit
Pinssejä on tilattu. Hallitus saa halutessaan ostaa hopeisen rintamerkin.



16.6. Sakkojen päivitys
Annettiin performanssisakot Rahimille, Lauralle ja Tuukalle doodlauksen

myöhästymisestä. Annetaan Juholle kuusi (6) sakkoa kokouksesta

myöhästymisestä ja ilmoittamatta etänä osallistumisesta.

16.7. Pöytäkirjojen tarkastukset
Pöytäkirjojen tarkastusta helpottamaan on laadittu ohjeet siitä, mihin kiinnittää

huomiota tarkastaessa. Tarkastukset lähtevät rullaamaan.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin vujuedustuksista ja niiden korvauksista. Juho esittelee ehdotusta näihin

liittyen ensi viikon kokouksessa.

18. Seuraava kokous
20.1. kello 16.15.  Eväsvuorossa Inkeri.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 11.14.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Rebekka Sihvola Milja Parviainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa



LIITE 1: Nimitettävät toimihenkilöt

OLOhuonetoimikunta
Juho Alin

Anni Kekäläinen

Valentin Jutila

Markus Laine

Aghyad Al Kabbani

Viliina Nyyssönen

Jasse Ahokas

Janne Huopio

Vuosijuhlatoimikunta
Mikko Vuopala

Kristiina Suojanen

Iida Lehikoinen

Enni Pietilä

Aarne Talvela

Nea Nieminen

PikkuIE
Aaro Nieminen

Allan Hemming

Freja Teijonsalo

Ilari Ristikankare

Inka Viita

Maria Toivainen

Tatu Varis

Viola Luodemäki

Kulttuuritoimikunta
Henri Malmberg

Irpo Niemenmaa

Maria Oehlandt

Venla Saavalainen

Juuso Seuri

Akseli Äikäs

Somettajat
Saara Oksanen

Salla Siira

ABInat
Allan Hemming

Emil Videman

Onni Kivistö

Hiski Huovila

Kerttu Peura

Inka Viita

Emma Tossavainen

Lilli Peura

Mette Seppänen

Salla Siira

Yrityssuhdetoimikunta
Aaro Nieminen

Tiia Schleifer

Ronja Kovero

Konsta Taipale

Iida Lehikoinen

Kukan toimittajat
Oliver Mulari

Irpo Niemenmaa

Henri Malmberg

Maria Lappalainen

Anna Nikander

Pauliina Honkanen

Kristo Numminen

Eero Lindbohm

Kukan taittajat
Aarne Talvela

Toni Laurén

Kukan digiloikkaajat
Valtteri Luodemäki

Juuso Seuri

Ulkosuhdetiimi
Anni Kekäläinen

Niklas Koskela

Nea Nieminen

Lukkarit
Markus Ihamuotila

Oliver Mulari

Märt Vesinurm

Leo Salmio

Kristo Numminen

Karita Selonen

Anni Kekäläinen

Astrid Holmström

Alli Kolho

Tiia Schleifer

Laulukirjatoimikunta
Olli Ullgren

Toni Lauren

Rebekka Sihvola

Lassi Mölsä

Antti Kari-Koskinen

Elina Ståhlberg

Marianna Malkamäki

Nestori Lautanala

Karita Selonen

Anni Kekäläinen

Digiloikkaaja: Oliver

Mulari

TEK-kiltayhdyshenkilö
Aarne Talvela

Valokuvaaja
Oona Paananen

Kirjastotäti
Marianna Malkamäki

Yhdenvertaisuusvastaavat

Usva Uusikumpu

Uni Erkkilä

Joose Eronen


